
 
P R O T O K Ó Ł  Nr  9/2007 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  18 grudnia 2007 roku 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - ………………………  
    

Zastępca PrZastępca PrZastępca PrZastępca Przewodniczącegozewodniczącegozewodniczącegozewodniczącego    

    

2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie:Członkowie:Członkowie:Członkowie:    

3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 
 

4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 
 

5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek   posiedzenia  Komisji Oświaty...  Nr 9/07 z dnia                             
18 grudnia  2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy. 
3. Projekt budŜetu na 2008 rok. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                           

28 grudnia 2007. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka                      
– Przewodnicz ąca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą 
obecno ści w posiedzeniu uczestniczy 4 spo śród 5 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

 
 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
Radny nieobecny: Jacek Hadryś. 
 
 
Przewodnicz ąca Komisji przedstawiła porz ądek obrad i poddała 
pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  w/w 
porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 

Protokół Nr 8/2007 z dnia 28 listopada 2007 
 

 
Głosowało  -  4 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  przyj ęła Protokół        
Nr 8/2007 bez uwag.  

 
 

Na obrady Komisji przybył radny Jacek Hadryś. 
 

 
Ad. 2.  Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy. 
 

  
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła analizę stanu bezrobocia na terenie gminy zgodnie z zał. Nr 1 
do niniejszego protokołu. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę. 
 

 

Ad. 3.  Projekt bud Ŝetu na 2008 rok. 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, Ŝe do uchwały budŜetowej jest przygotowana 
autopoprawka zawierająca „kosmetykę” zaleconą przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. Następnie Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 152/IV/2007 
składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia               
4 grudnia 2007 roku w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy Ustka na 
2008 rok. Następnie Pani Skarbnik odczytała wnioski Komisji BudŜetowo – 
Rolnej z dnia 30 listopada 2007 roku w zakresie projektu budŜetu na 2008 
rok. 
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Radny Jacek Hadryś 
- niefortunnie się stało, Ŝe dzisiejsza Komisja odbywa się w przeddzień             
spotkania z dyrektorami jednostek w sprawie budŜetu. Na przyszłość 
planując terminy naleŜałoby zorganizować wcześniej spotkanie                              
z dyrektorami jednostek, by mieć pełny obraz .  
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- nie moŜna mówić o tym , jak zostały ustalane terminy. My byliśmy  
związani  spotkaniem z terminem środowym bez skutków ujemnych dla 
szkół, poniewaŜ Dyrektorzy spotykają się. JeŜeli dyrektorzy mieliby 
wypracowywać budŜet, to spotkanie to nie powinno się odbywać jutro lecz 
dwa miesiące wcześniej. Moim zdaniem takie spotkanie jest potrzebne,           
budŜet nie jest sztywny - jeŜeli w którymś momencie rzeczywiście okaŜe się, 
Ŝe jest za mało środków, to i tak staniemy przed dylematem, jakich 
przesunięć w budŜecie dokonać, by zadania zostały zrealizowane. W połowie 
roku moŜe okazać się, Ŝe nie będziemy realizować zadania drogowego 
poniewaŜ konieczne będzie zrealizować  inne zadanie, nieprzewidziane 
wcześniej do realizacji, bo nastąpiła „katastrofa”. Poza tym temat wspólnego 
spotkania wypłynął z Komisji. 
 
 
Radny Henryk Dudka 
- na przyszłość, termin spotkania z dyrektorami szkół naleŜy ustalać 
wcześniej np. w listopadzie. 
 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- budowa budynku socjalnego w Objeździe. Bardzo wysoka jest kwota. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- kwota ta wynika z kosztorysu i przetargu. 
 
Radny Jacek Hadryś 
- mam wraŜenie, Ŝe w pełni nie jest wykorzystany ten budynek. 

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- ja realizuję zadanie, które rozpoczął planistycznie mój poprzednik. Nie 
będzie następnego piętra. Mieszkań, bo być moŜe są za  słabe fundamenty. 
W kwestii tej na pewno wypowiadali się projektanci. Ograniczają nas 
równieŜ środki finansowe. 
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Radny Henryk Tomaszewski 
- dokończenie dróg osiedlowych Przewłoka II. 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy  
- zapis ten jest z wieloletniego programu gospodarczego. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu gminy Ustka na 
2008 rok. 
 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 
Ad. 4.  Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  projekty uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 

- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profil aktyki               
i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008, 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. Ponadto poinformowała, Ŝe w związku ze 
zmianą wytycznych harmonogram realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie zawiera kwot 
jakie przeznaczono na poszczególne zadania. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

 
- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/6 1/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu okr eślającego 
wysoko ść oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków za wysług ę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych inny ch 
składników wynagrodzenia, ustalenia regulaminu wyso kości, 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodat ków 
socjalnych – mieszkaniowego i wiejskiego, a tak Ŝe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dl a których 
Gmina Ustka jest organem prowadz ącym. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały, a następnie poinformowała, Ŝe 
przedmiotowy projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Rady             
w momencie uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora Oświaty. 
 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, Ŝe pod obrady Rady będzie skierowany projekt uchwały   
w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok. Będzie to uchwala 
„czyszcząca”. Na Sesji poinformuję o wprowadzonych zmianach. Na dzień 
dzisiejszy mam informację, Ŝe zgodnie z podpisanym porozumieniem, 
Gmina Słupsk dofinansowała nam kładkę w Bydlinie na kwotę 50 tyś zł i o tę 
kwotę zostanie zwiększony budŜet. Pozostałe zapisy będą dotyczyć zmian 
między rozdziałami i paragrafami.  
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści powy Ŝsze. 
 
 

 
Ad. 5. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przygotowała plan pracy Komisji na rok 2008  zgodnie              
z zał.  Nr 2 do niniejszego protokołu. 
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 Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. / * /             – dotyczące  notatki ze spotkania z Panią Wójt, które odbyło 

się w Urzędzie Gminy Ustka dnia 21 listopada 2007 roku w sprawie 
planów zagospodarowania przestrzennego w zakresie lokalizacji siłowni 
wiatrowych. 

 
2. Protokół z Zebrania Wiejskiego w Starkowie z dnia 22 listopada 2007 

roku  – w sprawie rozszerzenia obszaru Zespołu Przyrodniczo – 
Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki Moszczeniczki”                    
o miejscowości (obręby): MoŜdŜanowo i Starkowo. 

 
3. Protokół z Zebrania Wiejskiego w MoŜdŜanowie z dnia 17 listopada 

2007 roku  – w sprawie rozszerzenia obszaru Zespołu Przyrodniczo – 
Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki Moszczeniczki”                    
o miejscowości (obręby): MoŜdŜanowo i Starkowo. 

 
 
 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił następujące pismo: 

 
 

Maria Weiwer Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gąbinie  
- dotyczące oferty prowadzenia placówki jako szkoły niepublicznej                    

w wypadku likwidacji lub reorganizacji szkoły w Gąbinie. 
 
 

Komisja ustaliła, Ŝe na w/w temat powinna si ę wypowiedzie ć 
społeczno ść lokalna na Zebraniu Wiejskim. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko : 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 

  
 

Radny Leszek Konarzewski 
- z uwagi na brak konserwacji drogi wojewódzkiej w Zaleskich k/remizy 
straŜackiej zapadł się asfalt. 
  

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
 

 
Radny Henryk Dudka 
- zwrócić uwagę, by spychacz odśnieŜający  drogi wojewódzkie                            
i powiatowe na terenie gminy  nie spychał śniegu na chodnik poniewaŜ 
powstają wysokie skarpy, które stanowią zagroŜenie. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie podj ęła w/w 
wniosek.  
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Radny Henryk Tomaszewski 
- wystąpić do Starostwa Powiatowego o udroŜnienie przepustu na Osiedlu 
Przewłoka k/Sonaty. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie podj ęła w/w 
wniosek.  
 

 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji                             
o godz. 1200  zamknęła obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                           Przewodnicząca  Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA 
 
 

 
/ * /  Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na tajemnicę przedsiębiorcy. 


